
Venstre arbejder aktivt for et eller flere friplejehjem 

Af Anne Ehrenreich og Fritz Reuther, Medlemmer af Hørsholm Kommunalbestyrelse for 
Venstre 

I Venstre arbejder vi aktivt for at få et friplejehjem, og vi støtter også et friplejehjem 

på Ved Klædebo, hvor kommunen er kommet længst med forberedelserne af det. 

Når Radikale skriver, at de ikke ønsker et friplejehjem Ved Klædebo, så kunne man 
tro, at de arbejder for, at det skal blive tilfældet et andet sted i byen. Det har vi 

imidlertid ikke set nogle tegn på. 

Vi erindrer ikke, at Radikale har foreslået et friplejehjem, hverken ved Kokkedal 
Station eller andre steder i byen. Så handler Radikales udmelding om, at de slet ikke 
ønsker et friplejehjem overhovedet? 

Venstre arbejder aktivt for et eller flere friplejehjem og håber det snart bliver en 
realitet, så borgerne får flere valgmuligheder. 

 


